
 

 

Referat bestyrelsesmøde 

den 17. September 2023 

 

 

 

• Økonomi: Sund økonomi. Der er lidt forskydninger mellem de forskellige poster, som 

skyldes, at vi budgetterer 2 år frem i tid. 

 

• Hjemmeside: En grundejer har oprettet Facebook gruppe for Marielyst Strandpark. 

Den er uafhængig af bestyrelsen. 

 

• Søen: Siv klippet. Istandsættelse af broer er startet. (Fællesdag + frivillige MSP 

beboere) Første istandsat bro ser rigtig godt ud.  

 

• Stien bliver dampet og revet.  

 

• Søen ser generelt godt ud. 2 nye iltningspumper er installeret. 

 

• Veje: Ser fine ud. 

 

• Afvandingsbrønde: Er blevet bundsuget og kører fint. 

 

• Lamper: Test af evt. ny lampe løsning er startet. 

 

• Fællesarealer: Igangsættelse af bekæmpelse af Bjørnekløer er startet. 

 

• Miljø: Dialog med kommunen omkring regler for tømning af vildmarksbade, 

badebassiner og udendørs spa. 

 

• Muldvarpe: Vi mangler pt. hænder til denne opgave. 

 


